
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2015–2016 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2016Z14960 

Vragen van het lid Cegerek (PvdA) aan de Staatssecretaris van Infrastructuur 
en Milieu over de jaarlijkse vernietiging van meer dan een miljoen 
kledingstukken (ingezonden 22 juli 2016). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Jaarlijks meer dan een miljoen kledingstuk-
ken vernietigd»?1 

Vraag 2
Welke acties worden ondernomen om het aantal kledingstukken dat onnodig 
geproduceerd wordt, en dus niet verkocht wordt, zoveel mogelijk te beper-
ken? Is het mogelijk kleine winkelketens te ondersteunen in het hierop 
aanpassen van hun inkoopbeleid, zoals grote winkelketens nu al doen? 

Vraag 3
Welke stappen worden op dit moment gezet om de hoeveelheid kleding die 
direct vanuit de winkel, zonder tussenkomst van de consument, vernietigd 
wordt te beperken en in plaats daarvan in de circulaire economie te herge-
bruiken? Is hier officieel beleid voor, bijvoorbeeld vanuit het beleidspro-
gramma «Van Afval Naar Grondstof» (VANG)? Zo ja, welke acties worden 
ondernomen op basis van dit beleid? Hoe verklaart u in dat geval de 
gigantische hoeveelheid (jaarlijks 1,23 miljoen kledingstukken) die direct 
vanuit de winkel vernietigd worden? Zo nee, waarom niet en bent u 
voornemens hier alsnog beleid voor te maken? 

Vraag 4
Wordt in het beleid rekening gehouden met de afnemende vraag uit andere 
landen naar het Nederlandse kledingoverschot? Wordt er gezocht naar andere 
afzetkanalen die het milieu zo min mogelijk belasten? Zo ja, welke opties 
worden op dit moment onderzocht? Zo nee, waarom niet?

1 https://www.oneworld.nl/jaarlijks-meer-dan-een-miljoen-kledingstukken-vernietigd
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